

# Safety precautions for the use of Rad Source irradiators

## RS2000pro-225

### X 射线辐照仪使用安全须知

After clicking “start”, leave the irradiator room within 10 seconds and wait for the irradiation to finish before returning to the room.

在点击“start”后，用户可选择在 10 秒内离开辐照仪房间，等待辐照结束后再回到房间。

During the irradiation of the instrument, the user in the irradiator room must wear X-ray radiation protective suit, otherwise, the user will bear the consequences.

在辐照仪作业期间，用户如需待在辐照仪房间内，则用户须穿上 X 射线防辐射服，否则后果自负。

## Demonstration of correct wearing of X-ray radiation protective clothing:

### X 射线防辐射服正确穿戴示范：



Do not take the radiation protective suit out of the irradiator room, and put it back in time when finished.

请勿将防辐射服带出辐照仪房间，用完请及时放回原位。

If there is any sweat residue after wearing, wipe it with 75% ethanol, air dry and put it back in place.

穿戴完毕后如有汗液残留，请用 75%乙醇擦拭，晾干后再放回原位。